
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 5. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 265
Vil ministeren tage initiativ til, at den faktiske brug af strafcelle i kriminalforsor-
gen fremover i kriminalforsorgens årlige statistikberetning opgøres i antal
ikendte strafcelledage med henblik på at opnå et mere præcist billede af prak-
sis?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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